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L'empiesa 
Vichy Cátala 
pacta, en el 
conveni 
coUectiu, un 
augmentdel 
9'5 per cent 

Girona/Barcelona.— 
L'empresa Vichy Cátala de 
Caldes de Malavella ha es-
tat, de les empreses catala
nes que ha signat el conven! 
col.lectlu, la que ha registrat 
un Increment mes elevat, un 
9'5 per cent, amb revisió sa
larial. 

FIns ara s'han signat cinc 
convenís col.lectius a Cata
lunya durant l'any i í'incre-
ment ha estat per sobre del 
set per cent, segons el sindi-
cat Comissions Obreres. 

En el Conven! de magat-
zemistes de fusta ! industries 
i comerp del suro de les co
marques de Barcelona, que 
ha afectat uns cinc-cents 
treballadors, l'augment sala
rial fou del 8'3 per cent i una 
reducció de la jornada fins a 
les 1.804 hores anuals. 

L'empresa Vichy Cátala té 
una plantilla de 134 treballa
dors, i l'increment ha estat 
del 9'5 per cent. A Telesco 
de Viladecans, amb 80 em-
pleats, l'augment pactat és 
del 8 per cent, reducció de 
la jornada laboral en 22 ho
res anuals i percepció del 
cent per cent en els casos 
d'invaiidesa laboral transito
ria. D'altra banda, els 255 
treballadors de l'empresa 
Pesa, del sector químic, re-
beran un augment salarial 
del 7 per cent i un increment 
lineal de deu mil pessetes. 

Cassá demana 
ajiidaaSanítat 
permantenirel 
dispensar! 

Cassá de la Selva.— L'A-
juntament de Cassá dema-
nará a Sanitat de la Genera-
litat un conveni d'ajuda per 
mantehir el dispensan muni
cipal, informa Xavier Ro
mero. 

Segons l'alcalde de la po
blado, Josep Maria Dausá, 
«el manteniment del dis
pensan municipal resulta 
molt costos per a {'econo
mía municipal». En aquest 
sentit, es vol establir un con
ven! amb rinsalud per al 
manteniment del dispensarí 
que ja actualment es troba a 
la disposició de la Seguretat 
Social, ja que h¡ ha 5.446 

Fa anys que es pensa en la ubicació d'un centre cultural a rantic cine Mundial 

La construcció d'un ateneu a la 
Bisbal preocupa I' • # 

• • • ICIO 
La Bisbal d'Empordá.— La 
manca d'instaLlacions on 
desenvolupar activitats cul
turáis a la població de la 
Bisbal preocupa se r iosa-
ment roposició municipal. 
Si bé fa anys que es pensa 
en l'edifici del cinema Mun
dial com a una possible so-
lució, sembla ser que l'en-
vergadura de l'obra ha anat 
frenant tota iniciativa per 
part de l'Ajuntament, se
gons que opinen Adarnius i 
Pons. Ambdós regidors es 
queixen que en quatre anys 
de legislatura, l'actual Con-
sistori ún icament hagi acor-
dat la compra d'aquesta 
construcció modernista, te-
nint en compte que les ne-
gociacions ja s'iniciaren en 
el seu govern. 

GEMMAVILA 

La Bisbal d'Empordá.— Amb el 
condicionament i rehabilitació de 
l'edifici de l'antic cinema Mundial 
s'aconseguirá dotar els bisbalencs 
d'un espai on poder desenvolupar 
tota mena d'activitats culturáis. 
Sembla ser que el problema ja va 
ser tractat en els plens de j'ante-
rior Ajuntament. Segons que ens 
expliquen Josep Adarnius i Ra
món Pons, regidors de l'oposició, 
«després que es tanques el cine
ma, es va incloure dins el que 
marcava el pía d'urbanisme, 
quedant amb una afectació con
creta com a equipament cultu
ral. Aquesta afectació suposava 
que en un termini de temps 
d'uns quants anys l'edifici pas-
sava a ser de l'Ajuntament i que 
seguint el que marca el mateix 
pía, es compensarien d'alguna 
manera els propietaris. Eviden-
tment donant-los un solar deixa-
va de ser una expropiado». 

Un projecte que no avanca 

L'oposició municipal es queixa 
que, comprat l'edifici, el projecte 
de construcció de l'ateheu cultural 
no avanca: «Nosaltres vam co-
mencar les negociacions amb 
els propietaris, que van ser Mar
gues. Van continuar les ges-
tions amb aquest nou Consisto-
ri. Ara, ja estem gairebé en els 
quatre anys i no es veu res, l'ú-
nic que s'ha f et ha estat aconse-
guir finalment la compra de l'e
difici, pero manca J'important, 
és a dir, posar-se mans a l'o
bra». 

Alxí mateix, asseguren que en 
els pressupostos no hi és prevista 
la partida destinada a la recons-

C a ^ vol que el Jutjat 
passi a l'Administració 

XAVIER ROMERO 
Corresponsal 

Cassá de la Selva.— L'Ajun
tament de Cassá ha acordat 
demanar personal per al Jutjat 
de Pau de la població i el seu 
traspás a l'Administració ates 
qué la població ha superat els 
set mil habitants i els assum-
ptes que s'hi tramiten son su-
periors a les possibilitats ac
tuáis. 

Actualment l'Ajuntament 

aporta local, infrastructura i 
personal al servei judicial de 
paú i els necessita per a altres 
tasques administratives, se
gons exposá Josep Maria Dua-
sá. L'ácord plenari es trametrá 
al president de I'Audiencia Pro
vincial i al Ministerí de Justicia, 
donant-se un termini de dos 
mesos de col.laboració. 

L'acord va prendre's per unani-
mitat en la darrera sessió cele
brada del pie municipal. 
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El vell cinema Mundial seria una bona solució per a la realització 
d'activitats culturáis. (Foto DANI DUCH). 

trucció de l'antic cinema. «Només 
s'hi inclou la compra, t aquesta 
s'ha resolt amb vuit milions de 
pessetes, en unes condiciona fa
vorables a propietaris i ajunta
ment. Es tracta d'una quantitat 
relativament poc important si la 
comparem amb el que es neces-
sitará per rehabilitar el local. Es-
perem que aquest any es fací 
alguna cosa. Almenys ho desit-
gem, no per nosaltres sino per
qué manca a la ciutat un lloc on 
desenvolupar activitats cultu
ráis que requereixin per qües-
tions climatológiques un recinte 
tancat». 

La resposta donada per l'Ajun
tament no els ha convencut: «En 
algunes de les intervención^ 
que hem fet, á la pregunta de 
com está el tema, l'alcalde ens 
ha contestat que s'esta estudi-
ant una subvenció per fer un 
projecte. A part del que aixó ens 
retardará, creiem que hi ha prou 
bons técnics a la Bisbal per re-
soldre el problema». 

Un rendiment extraordinari 

El cinema Mundial tenia una ca-
pacitat fins a vuit-centes persones 
a la sala. «A mes a más, ben 
aprofitat amb la seva reestruc-
turació, reconstrucció o rehabi
litació podría donar un rendi
ment extraordinarí perqué és un 
edifici de príncipis de segle, el 
qual, tenint en compte les alca-
des usuals en cinemes clássics, 
el fa especialment avantatjós». 
S'hi podria habilitar una sala d'ac-
tes, de reunions, teatre, cinema. 

bar, etc., «arribarla a ser una 
cosa estupenda». 

«Si no es fa res, podem 
perdre la subvenció del 
Govern» ' 

El Govern central subvenciona 
la rehabilitació d'edificis inclosos 
en el patrimoni historie. El cinema 
presenta una facana modernista 
que la fa especialment interessant 
per a la seva recuperado. «La sol-
. l icitud d'aquesta subvenció 
s'ha retardat d'una manera alar-
mant. El que a nosaltres ens fa 
por és que en un moment deter-
minat, si l'Ajuntament no s'es-
pavila es podrien perdre molts 
milions. És esencial cultural-
ment per a la Bisbal perqué no 
podem fer teatre, ni podem fer 
res». 

Les Peixateries Velles 
intenten tapar els forats 

La construcció de l'edifici de les 
Peixateries Velles, situat al cantó 
del Castell de la Bisbal —sovint 
utilitzat per a exposicions— podria 
ser una solució al problema de 
manca de locáis si no fos perqué 
tan sois donarla cabuda a unes 
seixanta persones. «Entenem que 
está bé que es faci. Sembla que 
porta molta polémica pero en 
aquest aspecto no m'hi posaria 
—comenta Adarnius—, perqué 
cada vegada que un Ajunta
ment fa coses s'entra en discús-
sions, El que és evident és que 
aixó será una sala petita i del 
que aquí s'esta parlant és d'un 

centre cultural». 
Des que es tanca al públic, l'edi

fici ha experimentat un deteriora-
ment progressiu «i cada any que 
passi s'anirá degradant mes. 
Actualment, la máinada s'enfila 
per unes finestres i hi entra. A 
dins prácticament no hi queda 
res. Els propietaris s'han anat 
desprenent de coses que aigú 
els ha comprat. Han venut mol-
tes butaques de fusta, (a totali-
tat del que era la caixa de l'esce-
nari i inclús la calefacció de 
tipus central». La taulada presen
ta també tot un problema perqué 
«fa uns anys que cada hivern 
soiem teñir nevades. Aixó és 
prou dolent perqué va fent mal-
bé totes les teules». 

Per a la població de la pisbai, la 
construcció d'aquest ateneu cultu
ral ve a ser el mateix que per a Gi
rona el seu Teatre Municipal. «Se
ria el cent re de to tes les 
activitats. Si els gironins no en 
disposessin, hauríen d'anar a 
Hogar un cinema. Aixó va en de-
t r iment de la cu l tu ra , que 
creiem que es importantíssi-
ma». 

Abans que a Catalunya es pro-
duís el fenomen de tancament de 
tantes sales de cinema, a la Bisbal 
se'n disposava de dues. Tancat el 
Mundial, només resta TOlímpia, 
sovint llogat per a les realitzacions 
culturáis de la vila, «pero aixó no 
és solució perqué lógicament 
les persones que l'exploten han 
de mirar d'obténir-ne uns bene-
ficis i cada vegada que es neces
sita un local no podem gastar-hi 
tánts diners». 

Organitzada peis pares del casal 

Demá, excursió al castell del 
Montgrí per a mainada 

JOSEP MASÓ 
Corresponsal 

Torroella de Montgrí.— Per 
demá diumenge, vuit de febrer, un 
grup de pares del casal del Mont
grí ha organitzat una excursió al 
castell del Montgrí. L'excursió és 
per a nens i nenes a partir de vuit 
anys, i s'incíou dins la campahya 
«Fem esport». Aquest grup de pa
res ja va organitzar una primera 
excursió per la muntanya gran i 
Santa Caterina, on es va deixar un 
pessebre en ies diadas de Nadal, i 
aquesta será la seva segona excur

sió. La sortida será a dos quarts de 
deu del matí a la pja^a del Lledo-
ner. L'itinerari a seguir será d'anar 
fins a la Creu del Duc d'Ullá, on 
s'esmorzará, per continuar pujant 
cap al castell, passant per la Creu, 
on es diñará. A la tornada es bai-
xará peí Pedrigolet i els Tres Pins. 
Al llarg de la jornada es fará la 
recerca del tresor del Montgrí. 
Aquest grup de pares ha promo-
gut una nova alternativa per ais 
nens de Torroella de cara al seu 
esbarjo del diumenge, i es té in-
tenció de fer una exursió cada 

mes. 

Exitdel 
campíonatcle 
botlfarraaSlls 

Sils.— Amb molt d'éxit i 
participado —vuitanta dues 
parelles— es va celebrar a La 
Laguna de Sils, el segon 
campionat de botifarra. Va 
guanyar la parella Rovira-
Torrent després d'una 
disputada partida amb els 
també finalistes Camps-Pi-
joan. La tercera parella clas-
sificada fou Colomo-lgle-
sias. 

La parella campiona la 
formaven l'alcalde i el tinent 
d'alcalde de l'Ajuntament de 
Sils. 
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